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PROTOKOLL FRAN STYRELSEMOTE I VASTERGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 960915 FOLKETS HUS BORAS.

NARVARANDE: jan-Erik Eng, Kenth Sandèhn, Ake Ragnhem, Sten
Oman,Christian Carlsson, Lisbeth Olsson, Roland Storck, Daisy Hajek, Torgny
Andreasson och Gunnel Svensson.

I. Ordforanden halsade alla hjartligt valkomna och forkiarade mOteL Oppnat.
2. Dagordningen genomlastes och godkandes.
3. ForegAende motesprotokoli genomlastes och godkandes.
4. Tavlingsverksamheten: DM-finalen i Mixed andrad speldag till sondag 970322.

Kval i kietsama under februari, Liksom foregàende âr skail det spelas kval pa
klubbnivA till SM-DM Par. 50:- fOr klubbkval, 50:- for kvartsfinal. For dem scm
startar direkt I bartsfinalen blir avgiften 120:-. Nytt fran I âr blir att alla lag
startar cm pA nell i semifinalen SM-DM Lag.

5. Bast i Vast: EU nytt fOrsUk kommer alt gOras under spelAret 97-98. lnbjudan skali
sandas ut efter styrelsemotet I maj 1997.

6. KassOren redovisade ett underskott for verksamhetsAret 1995-1996. Det befaras
att inkomstema für brickiaggning kommer att minska dä alIt tier klubbar kuper in
egna maskiner. Den centrala inkasseringen av medlemsavgifter kan ocksA pâverka
negativt. VBF’s letter under SM-Veckan var ingen store “hit”. MAnga lotter finns
kvar aft saija. Styrelsen beslutade att vadja till kiubbarna under ArsmOtet aft de
skall ta med letter och salja pA klubben.

7. Jan-Erik meddelade att ban tar Over tavlingsledarutbildningen vid
utbildningshelgen.

8. Styrelsen beslutade aft Jan-Erik skall vara ‘ibis representant vid Riksstamman I
Skovde.

9. Sanktioner: Vanersborgs BS 961042
Karlsborgs BK 961027
Falkopings BS 961109
SkOvdeBA 961219
BK Sang Borâs Trettondagen
Hjo 85 Mellandagsbarometer
VArgArda BS Ailbelgonahelgen
Ulricehamns 85 Fyrmannaserie
SkUvde BA Billingehus 970102-970105
Lidkopings BK 1-lelgen efter Billingehus
Uppharads BK Trettonheigen

10. VUBF: F.n. finns ingen styrelse och tyvAn inga medlemmar. Vi avvaktar ev.
beslut pA riksstAmman em aft ansoka em medlemskap I RiksidrottsfOrbundet. Blir
det aktuellt med medlemskap kommer behovet av ett sarskilt ungdomsforbund
inte langre finnas.

11. LAget pA datafronten Ar nAgotsAnar under kontroll. Med bistAnd frAn Varmlands
bddgefOrbund bar nu alla diskefter lagts in.

12. VBF’s nuvarande distdktstavlingsledare Ar avstangd frAn alit spel och
tavlingsledaiverksamhet 1 3 mAnader frAn 960923. Styrelsen beslutade aft Jan-Erik
trader in i Bengts stalle under tiden. Bengt Mr ytteriigare en chans, men vid
minsta overtradelse kommer ban att avstangas for alitid. Gunnei meddelar 51W.
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13. VBF 50 âr. Styreisen diskuterade lampligheten med Biliingehus soth plats für
banketten. Lisa skall fundera Over cv. aiteniativ.

14. Jan-Erik rapporterade fran distriktskonferensen I SAnga-Saby.
15. Ovriga frágor: For spelare som betalt sin mediemsavgift tidigt och sedan viii byta

klubb galler: LOs klubbavgift i den nya kiubben och meddela SBF om detta.
Styrelsen beslutade aft startavgiften vid ArsmOtestaviingen skail vara 50:-.
Christian meddelade att organisationen haft en del brister vid Ronnums
bddgevecka. Styrelsen konstaterade aft detta kommer organisatOren sjalv ati bli
lidande pa och aft VBF I nulaget inte kommer aft agera. Valberedningen bar haft
problem med aft hitta en ersäftare for Barge Davidsson. Hans Bogeskar at villig
aft ga in i styrelsen men inte fOrrän nasta ãr.

16. Nasta styrelsemote I Faikoping 961030 kI. 19.00
17. QrdfOranden tackade for visat intresse och forkiarade mOteL für avslutat.

Gunnei Svensson



Protokoll Styrelsemöte med Västergötlands Bridgeforbund

Tidpunkt Onsdagen den 30 oktober kI 19.00

Plats Medborgarhuset Failcoping

Nawarande Ek Sixten
Eng Jan-Edk, ordf
Hajek Daisy
Ranghem Ake
Sandhén Kenth
Stork Roland
Oman Sten
Olsson Lisbeth, sekr

§ 1 OrdfOranden halsade valkommen och farkiarade mOtet for Oppnat.

§2 Dagordningen faredrogs och godkandes.

§3 Foregâende motes protokoll genomgcks och godkandes

§4 Tavlingsverksamheten: Frâgan om tavlingsledare vid kvallsmatcher i SM
DM lag togs upp. Beslots aft kretsledarua tar intiativ och ãlagger
hemmalagets lagledare an informera om spelkwafl sà an kretsledaren kan
ordna nágon som pa telefon kan ta evenmella domsiut.

SM-DM lag bar samlat tjugofyra lag, sex lag i Varakretsen, sex lag i
Borâskretsen samt tolv lag i Skovdebetsen.

§5 Det blir ingen tavling Bast i Vast dena spelâr. Ny kontakt skall tas av Ake
Ranghem med Halland for besked om 97/98-ârs tavling.

§6 Jan-Erik Eng lanmade en rapport fran Riksstarnman I Skovde.

§7 SM-veckan 1997 gàr pa Billhigehus vecka 31 (mthiadssMfiet juli/augusti).

§2 Kassoren rapporterade att ekonomiii ax god. Hiffills bar 510 medlemmar
redovisats.

§9 Foljande sanktioner for silvertavling har beviljats:
-SkOvde fyrmannaserie hasten 96
-Hjo panavling 97042
.Skara mixed 9704’OS



§ 10 VUBF:s styrelse konstituerad enligt foljande:
Ordförande Lisbeth Olsson
Kassor Arnold Ivarisson
Seb Kenth Sandén
Ledamot Guilvi Hogberg

§11 Frágan om kontalder for aff gOra inbjudan till Jubileumstavlingen bordlades.

§12 Utbildningshelgen kommer aff genomforas som plaiierat den 16-17
november pa Tânga Hed.

§13 Nasta sammaitade den 29 januaii M 19.00 i Falkopthg.

§14 Ordforanden tackade for visat thttsse och forklarade samrnaaadet foravslutat.

vid protokollet justeras
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LishetKQlsson / Jàn-Erik Eng’(

seb ordf



PROTOKOLL FRAN STYRELSEMUTF3 i VASTERGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 970129 MEDBORGARI IUSEF FALKOPING.

NARVARANDE: Jan-Erik Eng, Kcnth Sandéhn, Ake Ragnhem,Sixten Ek, Sten
Oman,Christian Carlsson, Lisbeth Olsson, Roland Storck, Daisy 1-lajek, Torgny
Andreasson och Gunnel Svensson.

I. Ordftranden halsade alla hjärtligt valkoruna oth IZirklarade mOtel OppnaL
2. Dagordningen genomlastes och godkundes.
3. FOrcgñende motesprotokoll genornlastcs oth godkandcs.
4. Ake bar varit I kontakt med [-lalland BF wig. Basil Vust, De undersoker

fOrutsdttningarna for deltagande fran deras sida 1998 och meddelar Ake.
5. Daisy meddelade att ekonomin ür god. 686 medleinmar redovisade frAn SBF. Vi

fir avvakta nästa redovisning. Oct saknas betalning für nAgra lag. Styrelsen
beviljade ett anslag pa 1.000:- till UngdornsbridgefOrbundet.

6. Jan-Erik rapporterade fran utbildningshelgen I VArgArda. Det blev hara
lavlingsledarutbildning dA inga anmalningar kommit till
bridgelararuthildningen.TAngahed hade fungerat mycket bra som kursplats.

7. SBF kommer alt genomfOra en seminariehelg I VäxjO 22-23 mars.
8. Sixten anrnälde avvikande mening när del galler Bengt Larssons Aterintrade som

distriktstavlingsledare. Slyrelsen beslOt att bordlagga frAgan oth undersoka om
dcl flnns andra lampliga kandidaler. Jan-Erik kvarslAr till frAgan Ur avgjord.

9. Bricklaggningens framlid diskuterades. Eftersom fler klubbar bar kopt in egna
maskiner ür det eli fakium alt VBFs maskin I framtiden kanske inle lungre
behOvs.

10. lnbjudan till VBFsjubileum skall skickas tiE till samtliga distriktsft)rhund,
samtliga kluhbar I Vastergotland saint kiubbar I angransande dislilkl. Kostnader
for tavlingsledning beraknas till 3500:- ( arvode 4 mat o logi ). Sixten och Jan
Erik Ear ham ett forslag till inhjudan. Samiliga I styrelsen gOr en sammanstailning
Over uppdrng som underlag till cv. fOrtjunsttecken.

II. Upphurads BK fyller 40 Ar och har inbjudit en representant frAn VBF att nürvara
vid jubileumsfesten. Forhinder fOrelâg for de fiesta i styrelsen.

12. Alla loIter dr ãnnu inte sAlda, men Daisy liar flIt redovisning for en dcl.
13. Tyvarr bar nya intermezzon med alkohol vid bridgetavlingar intraflat. Jan-Erik

skrivcr varningar till berOrda.
14. SBF liar hOjt avgiften for silverkupongerna med 2:-/st. Ingen hUjning av

sanktionsavgiffen är aktuell für narvarande. Parkvalet diskuterades. Kenth
meddelade alt en representant for RiksidrottsfOrbundet kommer till Falkoping für
att Ii en inblick i vad bridge är. Micke Melander liar varit pa besOk I AlingsAs.

15. Nasta styrelsernUte 970319 kl 1900 prel. Pa Billingehus i SkUvde.
16. Qrdforanden tackade für visat intresse och fOrklarade mOtet for avslutat.

VI



PROTOKOLL FRAN EXTRA STYRELLSEMOTE i VASThRGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 970319 PA BILLINGEI IIJS (JIJBILRJMS MOTE).

NARVARANDE: Jan-Erik Enu, Kenth Sandéhn. Ake Ragnhern,Sixten Ek. Sten
Oman, Roland Storck, Daisy Hajek. Torgny Andreasson och Gunnel Svensson.

Ordforanden halsade alla hjartligt valkomna och lorklarade motet Oppnat.
2. Dagordningen genomlastes och godkandes.
3. a) Inbjudan ãr utsand till samtliga distrikt, sarntliga klubbar i Vastergotland.

Genorngâng jordes av vilka kiubbar i angrunsande distrikt sorn skall inbjudas.
b) lnbjudna gäster: Bernt Rimér, Uno Johansson, Ame GOransson, Artur

Johansson, Hasse Ekman och Bo Appekjvist med (‘mu.
c) Jnbjudna gäster med respektive hjuds pa supé och spelavgift.
d) Sixten ser till alt det finns folk till kaffeservering och brickbyten.
e) EU honnUrsbord med .Jan-Erik och de inbjudna kommer alt ordnas.

4.Slyrelsen med respektive bjuds pa supén. Kassoren meddelar att ekonomin är god.

5. Jan-Erik skickar in uppgifter ang. Fort jansttecken (ill SBF.
6. Styrelsen beslutade alt inga uppvaktningar frAn klubbarna hor gOras.
7. Sixten informerar media.
8. lnga Ovriga frAgor.
9. Násta styrelsemote blir traditionsenligt pA liokensAs 970524 kI, 1330
10. OrdfOranden tackade for vkat intresse och avslutade mOtet.

Vid prolokollet

Gunnel Svensson



PROTOKOLL FRAN STYRELSEMOTE i VASTERGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 970524 HOKENSAS FRThUFTSANLAGGNING

NARVARANDE: Jan-Erik Eng, Kenth Sandéhn, Ake Ragnhem,Sixten Ek, Sten
Oman,Christian tag%on, Lisbeth Olsson, Roland Storck, Daisy Hajek, Torgny
Andreasson och Giu Svensson.

1. OrdfOranden ha&de alla hjartligt valkomna och forklarade mOtet Oppnat.
2. Dagordningen genomlastes och godkandes.
3. Foregâende motesprotokoll genomlastes och godkandes.
4. a) Kostnadema for jubileet uppgick till ca. 12.000 :-. Styrelsen beslutade aft

Sixten Ek skulle ifi 1.200:- fOr det arbete han lagt ner I samband med jubileet.
b) Det ekonomiska laget är gott.
c) Ingen hojning av medlemsavgiften är aktuell.
d) Inga kanda utgifter for bricklaggningen.
e) Styrelsen diskuterade om aft ev. avsafta medel till Ungdomsbridgen.

5. Arsmotet kommer aft bli i Varakretsen 970921 kI. 11.00. Torgnkallar.
6. Goteborg och Bohuslan har visat stort intresse for aft genomfO,t i Vast. Ake

bar efier kontakter med Halland fàft kiartecken aft gOra ett nyft forsok. Prel.
datum ar980510.

7. Styrelsen beslutade aft Bengt Larsson AtergAr som distriklstavlingsledare frAn
spelAret 97-98. Sixten Ek anmalde avvikande mening.

8. Utbildningshelgen blir i Ar 971115-16. Kallelse kommer aft utsandas tilisammans
med ArsmOteskallelsen.

9. SM-veckan kommer aft fler sidotavlingar an tidigare. Lars-Ake och Divert kan ej
deltaga vaffor finalpiatsen gAr vidare till Morgan och Ove.

10. jubilarer under 1998: Hemsjo 50 Ar, LidkOping 50 Ar, Skovde BK 60 Ar, Volvo
SkOvde BK 50 Ar, Ulricehamns BS 50 Ar och VArgArda BS 50 Ar.
Sanktioner: Sommarbridgen BorAs, Ronnums bridgevecka och AlingsAs BS

11. Kostnaden for disketter till klubbar med medlemsregister kommer VBF aft sM for
12. Styrelsen beslutade aft Heuljunga BK skall betala 200:-i boter for aft de uteblivit

till lagtavling.
13. Betalmarken kommer aft skickas direkt till respektive klubb tillsammans med

augustiredovisningen. Vid senare inbetalning kommer market at skickas direki
till medlemmen.

14. AlingsAs anmalde intresse for hog-lAgfargstavling 970915-16. Individuell
guldtavling 62 brickor.

15. Kretsledama traffas efter sommaren och fastlagger tavlingsprogrammet for 1997-
1998. Skall vara kiart i mitten av augusti.

16. DM-flnaien for juniorer blev flyftad och Vastergotland bade inga deltagande
par.Styrelsen beslutade aft de ledamoter som inte rar arwode bjuds pA middagen,
Ovriga betalar 100:-.

17. Nsta styrelsemOte 970921 kI. 09.00 i Vanersborg.
1 8. Ordforanden tackade for visat intresse och forklarade mOtet avslutat.

Vid protokollet


